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1. Öppning av mötet
Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

2. Godkännande av dagordning
Dagordningen godkändes.

3. Föregående protokoll
Protokollet gicks igenom, godkändes och lades till handlingarna.

4. Rapporter
4.1 Rapport från Ordförande

Budgetmöte Båtliv 29/9. Tvådagarsmöte Redaktionskommittén för tidningen Båtliv i
oktober.
Samverkansgruppen för båtorganisationerna – möte för att se över hur man ska
arbeta framgent.
Juridiska Kommittén – ser över samhällsnytta och idealitet när det gäller hamn och
varvsföreningar.
Svenska Sjö Intr. Styrelsemöte och ska se över förvaltningen av kapitalet.
Möte i Helsingborg ang. båt och motorstölder.



4.2 Ekonomi
Följer i stort sett budget.

4.3 Rapport från kommittéerna
4.3.1 Miljökommittén

Förordningen för avfallshantering – alla BK skall ha rapporterat till myndigheten
innan årsskiftet. Flera webbinarier har hållits och skrifter producerats i ärendet.
SBU:s mall för rapportering mer heltäckande än Transportstyrelsens. Det är dock
oreglerat vilken blankett som ska användas.
XRF mätningar genomförda
”Östersjöns rättigheter” kommittén arbetar med att utveckla konceptet med de
andra båtorganisationerna.

4.3.2 Redaktionskommittén Båtliv
Cecilia redovisade till och med Båtliv nr 4 ett troligt budgetöverdrag med ca
300.000.
Kostnaden för den tekniska produktionen kommer att öka mer än budgeterat.
Annonsförsäljningen ligger på budget.
Nytt avtal med tryckeri på gång.
Bosse rapporterade kring samtal med vår annonsförsäljare angående
annonsförsäljningen. Orosmoln när det gäller försäljningen av båtar och därmed
även annonseringen. Tillbehör och utrustning går däremot bra.
Årets Båtklubb påbörjade aktiviteter – delas ut på Båtmässan i Göteborg.
Båtlivets Unga Hjältar kommer att delas ut på stora scenen under Stockholms
Mässan.

4.3.3 Sjösäkerhetskommittén
Hans rapporterade att man följer verksamhetsplanen men till lägre kostnad än
budgeterat.
Sjösäkerhetsrådet har möte den 19/9. Arbetet i rådet går långsamt.

4.3.4 Barn o Ungdomskommittén
Ola rapporterade att han kommer att kalla till möte med kommittén under
kommande vecka.

4.3.5 BAS kommittén
Per rapporterade att BAS-Kommittén har ett möte nästa måndag för att planera
2024.
Under förra veckan var 20% av inkomna ärenden felanmälan och 76% är
användarfrågor.
Utbildning sker varannan onsdag – vilket borde ge en betydligt mindre andel
användarfrågor till supporten framöver.



4.3.6 Juridiska Kommittén
Fråga har kommit in från en BK angående att skattemyndigheten säger att de inte
längre kan anses som ideella.
Typfall från Juridiska Kommittén kommer att komma in på tidningen.
Diskussion kring ersättning till juristerna och hur mycket arbete ska utföras?
Förslag kommer till nästa US-möte.

4.4 Rapport från Kansliet
Förra veckan träffades representanter för Båtliv Sverige för att diskutera uppdraget
att ta fram ett Båtpolitiskt Program.
Möte med Sjöfartsverket angående Sjökortslyftet – inga nyheter rapporterades.
Arbetet fortsätter med kompletterande mätningar.
Avfallshanteringsplaner – enkät har gått ut till samtliga kommuner om hur tillsynen
fungerat.
Skärgårdsstiftelsen, Kryssarklubben och Svenska Båtunionen planerar ett projekt ”Håll
skärgården Ren”. Pengar ska sökas från Svenskt Friluftsliv.
Treårigt miljöprojekt planeras – Pengar skall även här sökas från Svenskt Friluftsliv.
Västkustens BF Pröva På Dagar – projekt som i första vändan ska genomföras på
Västkusten men är tänkt att kunna användas i övriga Sverige.
Skrivelser inskickade till Värmdö Kommun ang. deras plan för Kustplaneringen.

5. Från föregående möten bordlagda ärenden
Inga bordlagda ärenden fanns att behandla.

6. Ärenden för behandling
6.1 Mässdeltagande 2024

Erika har skickat ut en analys över deltagande vid båtmässor och alternativa
aktiviteter.
Diskussion kring vad som framkommit i analysen.
Om vi ska vara med monter i de kommande båtmässorna 2024 måste det beslutet tas
innan oktobers utgång.

6.2 Unionsrådet 2023 18-19/11

6.2.1 Förslag till program

o Uppföljning av strategiska mål 2023

o Organisationsöversynen - avrapportering

o Årets båtklubb och årets båtlivshjälte - påminnelse

o Avfallshanteringen för båtklubbar - påminnelse



o Båtriksdagen 2024 i Örebro – Inger presentera program

o Båtmässor 2024 – Debatt om deltagande eller inte

o Pangeo – Beslut om deltagande eller inte som x-tra BRD

o Valnämnden informerar

o Aktuella miljöfrågor och miljörådet – Hans J informerar

o BAS V.3 – Finansieringsfrågan och supportorganisationen

o NFB aktuell verksamhet mm – Hans Ö informerar.

o Sjösäkerhetsrådet – Hans Informerar

o Ungdomsverksamhet – diskussion i grupper

o Nordisk och internationell verksamhet – Inger och Peter rapport

o Verksamhet 2024 – prioriteringar

Beslut: Ulf, Christer och Lasse C får i uppgift att tidsätta de olika punkter på den
föreslagna dagordningen. Tid för mötet blir den 27/9 kl.13.00

6.3 Båtriksdagen 2024
6.3.1 Inkomna offerter

Tre offerter har kommit in. Inger HW har i uppdrag att utvärdera de olika hotellen.

6.4 Ordförandekonferensen genomgång
Ordningen gicks igenom kring vem som ska presentera vad.

7. Nästa möte
2023-10-11 digitalt kl 13.00-16.00

8. Mötets avslutande
Ordförande avslutade mötet och tackade alla för deltagande i dagens möte..

_______________________ _______________________
Christer Eriksson Ulf Grape
Ordförande Sekreterare




